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PROTOKÓŁ NR XXXVII/22 

Sesji Rady Gminy Gródek z dnia 24 czerwca 2022 r. 

Obradom Sesji, które rozpoczęły się o godzinie 1330 w sali Gminnego Centrum Kultury 

w Gródku, przewodniczył Wieczysław Gościk – Przewodniczący Rady Gminy Gródek. 

Protokołowała Kamila Cyuńczyk – młodzy referent w Referacie Organizacyjnym w Urzędzie Gminy 

Gródek. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych, 

w obradach uczestniczy 14 radnych, co zapewnia regulaminowe quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

Radni obecni na obradach XXXVII Sesji Rady Gminy podczas stwierdzania quorum: 

1. Radny Marek Antonowicz, 

2. Radny Grzegorz Borkowski, 

3. Radny Janusz Michał Cimochowicz, 

4. Radna Alina Gościk, 

5. Radny Wieczysław Gościk, 

6. Radny Jerzy Gryc, 

7. Radna Grażyna Kubiak, 

8. Radna Anna Kulesza 

9. Radny Mirosław Nos, 

10. Radna Anna Petelska, 

11. Radna Dorota Popławska, 

12. Radna Małgorzata Popławska, 

13. Radna Monika Ratyńska, 

14. Radny Wysocki Andrzej. 

Nieobecna podczas stwierdzania quorum: Radna Iwona Kalinowska. 

(Listy obecności radnych, zaproszonych gości oraz sołtysów stanowią kolejno załącznik Nr 2,3 i 4 do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż na stole protokolanta wyłożony jest protokół obrad 

XXXVI Sesji Rady Gminy. W trakcie dzisiejszej Sesji radni mogą wnosić poprawki lub uzupełnienia 

do protokołu, po czym zostanie on przyjęty i podpisany. 

 

Ad. 2 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż porządek obrad został przesłany radnym wraz 

z materiałami na dzisiejsze obrady.  

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

4. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Gródek w 2021 r. oraz podjęcie uchwały w sprawie udzielenia 

Wójtowi Gminy Gródek wotum zaufania. 

5. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 

Gródek za 2021 r. i informacją o stanie mienia Gminy Gródek oraz przedstawienie opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o przedłożonym przez Wójta Gminy Gródek 

sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2021 rok. 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Gródek za 2021 r. 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Gródek za 2021 r. 
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6. Przedstawienie stanowiska Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gródek w sprawie wykonania budżetu 

Gminy Gródek za 2021 r. oraz opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o 

przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy Gródek wniosku o udzieleniu Wójtowi 

absolutorium 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Gródek absolutorium za 2021 rok. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg 

powiatowych. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwiększenia pomocy finansowej Powiatowi 

Białostockiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2022-2037. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2022 r. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie opłaty targowej na terenie 

Gminy Gródek. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania Sołectwu Dzierniakowo części mienia 

należącego do gminy. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia górnych stawek opłat za usługi w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych. 

14. Rozpatrzenie Raportu z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii w 2021 r. 

15. Pytania i wnioski radnych. 

16. Wolne wnioski i informacje. 

17. Przyjęcie protokołu obrad XXXVI Sesji Rady Gminy Gródek. 

18. Zamknięcie obrad. 

 

(Projekt porządku obrad stanowi Załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do proponowanego 

porządku obrad XXXVII sesji Rady Gminy. 

Głosowało 11 radnych: 

za - 11,  

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0, 

nieoddany głos – 1. 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, iż porządek 

obrad XXXVII sesji Rady Gminy został przyjęty oraz że punkty 1 i 2 porządku obrad zostały 

zrealizowane. 

 

Ad. 3 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza przedstawił informację o pracy Wójta w okresie 

międzysesyjnym. 

(Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu) 
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Radny Jerzy Gryc mam pytanie odnośnie doprowadzenia ogrzewania w świetlicy w remizie 

w Podozieranach. Z tego co mi wiadomo, tam nie ma doprowadzonej wody. Czy jest możliwość właśnie 

istnienia takiego ogrzewania bez wody? Czy to będzie w jakiś inny sposób zrobione? 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza odpowiedział, że w Podozieranach nie ma doprowadzanej 

wody jako wodociągu.  

Kierownik Referatu Monika Kazberuk odpowiedziała, że nie ma tam wody, dlatego będzie 

tam po prostu mieszanina glikolu. 

 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady powiedział, że punkt 4 dzisiejszych obrad obejmuje rozpatrzenie 

raportu o stanie gminy Gródek w roku 2021 i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

Gródek wotum zaufania. Zgodnie z artykułem 28AA Ustawy o samorządzie gminnym, Wójt Gminy 

Gródek przekazał Radzie Gminy do rozpatrzenia raport o stanie gminy Gródek w roku dwa tysiące 

dwudziestym pierwszym. Tekst raportu został Państwu przekazany w dniu trzydziestego maja, 

a ponadto został opublikowany na stronie internetowej gminy Gródek wraz z informacją o możliwości 

udziału mieszkańców gminy w dzisiejszej debacie nad raportem. Osoba zamierzająca zabrać głos 

w debacie zobowiązana była do dnia dwudziestego trzeciego czerwca tego roku złożyć do 

Przewodniczącego Rady Gminy pisemne zgłoszenie udziału w debacie, poparte podpisami co 

najmniej dwudziestu osób. Informuję, że w ustalonym terminie nie otrzymałem tego typu zgłoszeń. 

W związku z tym w dzisiejszej debacie nad raportem wezmą udział jedynie Radni. Po zakończeniu 

debaty przeprowadzone zostanie głosowanie nad udzieleniem Wójtowi wotum zaufania. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza omówił raportu o stanie gminy Gródek w roku 2021. 

Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk zwrócił się do radnych czy ktoś chciałby zabrać 

głos w debacie na temat raportu? Żadnych pytań i uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Rady 

powiedział, że zgodnie z artykułem 28AA ust. 9 ustawy o samorządzie gminnym uchwałę o udzieleniu 

Wójtowi wotum zaufania Rada Gminy podejmuje bezwzględną większością głosów ustawowego składu 

Rady Gminy, to znaczy, że za udzieleniem wotum zaufania musi się opowiedzieć co najmniej ośmiu 

Radnych. Niepodjęcie uchwały o udzielenie wotum zaufania jest równoznaczne z podjęciem uchwały  

o nieudzielenie wotum zaufania.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie udzielenia Wójtowi 

Gminy Gródek wotum zaufania. 

Głosowało 12 radnych:  

za – 9, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 3. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

udzielenia Wójtowi Gminy Gródek wotum zaufania, została podjęta. 

(Uchwała Nr XXXVII/319/22 Rady Gminy w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Gródek wotum zaufania, 

stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady wskazał, iż sprawozdanie finansowe wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Gródek za 2021 r. i informacja o stanie mienia Gminy Gródek zostały przekazane  
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w ustawowym terminie, zarówno Radnym jak i Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Białymstoku, 

a następnie zwrócił się do Skarbnika Gminy o omówienie. 

Skarbnik Gminy Marta Popławska powiedziała, że na podstawie artykułu 270 ust. 4 ustawy 

o finansach publicznych organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego rozpatruje  

i zatwierdza sprawozdanie finansowe jednostki samorządu terytorialnego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu w terminie do 30 czerwca roku następującego po roku budżetowym. 

Natomiast z § 28 ust. 1 Rozporządzenia Ministra Rozwoju i Finansów w sprawie rachunkowości 

oraz planów kont dla budżetu państwa, budżetów jednostek samorządu terytorialnego, jednostek 

budżetowych, samorządowych zakładów budżetowych, państwowych funduszy celowych 

oraz państwowych jednostek budżetowych mających siedzibę poza granicami Rzeczypospolitej Polskiej 

wynika, że sprawozdanie finansowej jednostki samorządu terytorialnego składa się z bilansu wykonania 

budżetu jednostki samorządu terytorialnego, łącznego bilansu, łącznego rachunku zysków i strat, 

łącznego zestawienia zmian w funduszu, informację dodatkowej obejmującej dane wynikające 

z informacji dodatkowych samorządowych jednostek budżetowych i samorządowych zakładów 

budżetowych. Wobec powyższego sprawozdanie finansowego gminy Gródek za 2021 rok sporządzone 

zostało na podstawie jednostkowych sprawozdań finansowanych za 2021 rok, naszych jednostek  

tj. Komunalnego Zakładu Budżetowego, Urzędu Gminy, Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, 

Publicznego Przedszkola w Gródku, Szkoły Podstawowej, a także na podstawie bilansu jednostki 

samorządu terytorialnego, czyli na podstawie organu gminy Gródek. Komisja Rewizyjna na posiedzeniu 

w dniu 1 czerwca 2022 r. rozpatrzyła sprawozdanie finansowe, sprawozdanie z wykonania budżetu wraz 

z opinią Regionalnej Komisji Obrachunkowej o tym sprawozdaniu oraz informacji o stanie mienia 

komunalnego i wydała pozytywną opinię o sprawozdaniu finansowym gminy Gródek  

za 2021 rok. Sprawozdanie finansowe Wójt Gminy Gródek przedłożył Radnym w formie zarządzenia, 

numer 287/22 z dnia 20 maja. Natomiast, sprawozdanie z wykonania budżetu gminy Gródek  

za 2021 rok w formie zarządzenia numer dwieście siedemdziesiąt z 30 marca 2022 roku. Jeżeli chodzi 

o sprawozdanie z wykonania budżetu składa się ono z przestawienia tabelarycznego, wykonania planu 

dochodów, planu wydatków oraz obszernej części opisowej sprawozdania. Ponadto w tym 

sprawozdaniu ujmuje się również wykonanie planu finansowego instytucji kultury, czyli Biblioteki 

Publicznej i Gminnego Centrum Kultury w Gródku. Załącznikiem do tego sprawozdania jest informacja 

o stanie mienia komunalnego. Podstawowe dane ujęte w sprawozdaniu budżetowym, wynikają z ksiąg 

rachunkowych. Zamieszcza się tam objaśnienia dotyczące realizacji zaplanowanych zadań 

inwestycyjnych, dochodów, wydatków, przychodów i rozchodów, a informacja o stanie mienia 

komunalnego zgodna jest ze stanem faktycznym i ona również zawiera w sobie informacje Urzędu, 

jak i podległych jednostek. Budżet Gminy Gródek, po uwzględnieniu dokonanych zmian w ciągu 

roku, przewidywał dochody na poziomie 21 234 012,62 zł, a dochody wykonano w kwocie 

32 807 522,93 zł. Plan wydatków przewidywał kwotę 32 210 233,62 zł, a wykonano 30 139 759,38 zł 

Wykonano nadwyżkę operacyjną, czyli różnicę między dochodami bieżącymi a wydatkami bieżącymi. 

Deficyt, mimo planowanego na poziomie dziewięćset siedemdziesięciu 6 221 zł, nie został wykonany. 

Budżet zamknął się nadwyżką w wysokości 2 667 727,55 zł Rozchody realizowane były zgodnie  

z planem, czyli spłaciliśmy 615 000 zł rat kredytów i wykupiliśmy obligacje wyemitowane w 2013 roku. 

Zadłużenie gminy na koniec 2021 roku wyniosło 9 866 642 zł. Na koniec roku 2021 r. nie posiadaliśmy 

zobowiązań z udzielonych poręczeń i gwarancji, ani zobowiązań wymagalnych. W 2021 roku 

nie korzystano z kredytów rachunku bieżącym na pokrycie przejściowego deficytu oraz nie zaciągnęło 

nowych zobowiązań. Jak co roku Wójt Gminy Gródek oraz pracownicy Urzędu, jednostek podejmowali 

czynności w celu pozyskiwania dofinansowań ze źródeł zewnętrznych w celu realizacji zadań własnych 

gminy oraz czyniono starania, by zminimalizować kwotę zaległych należności. Regionalna Izba 

Obrachunkowa 
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w Białymstoku uchwałą z dnia 7 kwietnia 2022 roku, wyraziła pozytywną opinię o przedłożonym przez 

Wójta Gminy Gródek sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2021 r. 

Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk odczytał Uchwałę Nr RIO2-00321- 

79/2022 składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 7 

kwietnia 2022 r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Gródek sprawozdaniu 

z wykonania budżetu Gminy Gródek za 2021 r. Następnie, poddał pod głosowanie jawne uchwałę  

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Gródek za 2021 r. wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Gminy Gródek za 2021 r. 

Głosowało 12 radnych:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Gródek za 2021 r. wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu Gminy Gródek za 2021 r., została podjęta. 

(Uchwała Nr XXXVII/320/22 Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Gródek za 2021 r. 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Gródek za 2021 r., stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu 

gminy Gródek za 2021 r. i wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy Gródek za 2021 r. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Janusz Michał Cimochowicz, powiedział, że Komisja 

Rewizyjna Rady Gminy Gródek w składzie Janusz Michał Cimochowicz Przewodniczący Komisji, 

Dorota Popławska członek Komisji, Małgorzata Popławska członek Komisji, Grzegorz Borkowski 

członek Komisji, pozytywnie opiniuje wykonanie budżetu gminy Gródek za 2021 r. oraz wnosi do Rady 

Gminy Gródek o udzielenie panu Wiesławowi Kulesza, Wójtowi Gminy Gródek, absolutorium 

za 2021 r. Komisja Rewizyjna nie stwierdziła naruszenia dyscypliny finansów publicznych i pozytywnie 

ocenia wykonanie budżetu za 2021 r. Wobec powyższego Komisja Rewizyjna wnioskuje o udzielenie 

panu Wiesławowi Kulesza, Wójtowi Gminy Gródek, absolutorium za 2021 rok. Jednocześnie, 

informuje, iż wniosek o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Gródek za 2021 r., przyjęty 

w głosowaniu jawnym, następującym stosunkiem głosów: za udzieleniem absolutorium – cztery głosy, 

przeciwko udzielenia absolutorium – brak, wstrzymujących się – brak. 

Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk odczytał Uchwałę Numer RIO2-00322-89/2022 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Komisję 

Rewizyjną Rady Gminy Gródek wniosku o udzielenie Wójtowi absolutorium za 2021 r., a następnie 

odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Gródek absolutorium  

za 2021 r. Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z art. 28A ust. 2 ustawy o samorządzie 

gminnym, uchwałę o udzielenie Wójtowi absolutorium Rada Gminy podejmuje bezwzględną 

większością głosów ustawowego składu Rady Gminy, to znaczy za udzieleniem absolutorium musi się 

opowiedzieć co najmniej ośmiu Radnych. Następnie, poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie 

udzielenia Wójtowi Gminy Gródek absolutorium za 2021 r. 
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Głosowało 13 radnych:  

za – 10, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 3. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

udzielenia Wójtowi Gminy Gródek absolutorium za 2021 r., została podjęta. 

(Uchwała Nr XXXVII/321/22 Rady Gminy w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Gródek absolutorium za 2021 r., 

stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu) 

Z okazji udzielenia absolutorium Wójt otrzymał kwiaty z rąk Przewodniczącego Rady Gminy 

Wieczysława Gościka, Wiceprzewodniczącej Rady Gminy Moniki Ratyńskiej oraz Przewodniczącej 

Komisji Doroty Popławskiej. Podziękował radnym, pracownikom Urzędu Gminy, kierownikom 

jednostek organizacyjnych, sołtysom. Przyznał, że to był trudny rok dla Gminy, podkreślił, że nie 

ograniczamy się tylko do zaplanowanego budżetu, ale chcemy przygotować dobry grunt na lata 

następne.   

 Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę. 

 Po przerwie Rada wznowiła obrady. 

 

Głos zabrał przybyły na sesję Dyrektor PGE Pruszyński Adam, który podziękował za wzorową 

współpracę z Gminą Gródek, a następnie przedstawił plany inwestycji na terenie naszej gminy. 

Przyznał, że ostatnie lata ze względu na sytuację (pandemia, sytuacja na granicy) trochę wstrzymały 

realizację inwestycji. W tym roku w trakcie przetargów są zadania w Podozieranach (w kierunku 

Michałowa), modernizacja niskiego i średniego napięcia w Przechodach, Grzybowcach i Zubkach. W 

następnym roku zaplanowany jest duży budżet, który zostanie przeznaczony na inwestycje: w 

Mostowlanach, Narejkach, Gobiatach, Wierobiach, Bobrownikach, Wiejkach, dalszej części 

Podozieran. Plany są obszerne, jeszcze nigdy nie było takiej ilości zadań do realizacji. W samym Gródku 

przed pandemią udało się poprawić zasilanie. Dyrektor wyraził nadzieję, że za 2, 3 lata jakość 

dostarczanej energii w Gminie Gródek powinna poprawić się, a kablowanie linii napowietrznych 

zostanie w przyszłości zrealizowane również w innych miejscach gminy. 

Obecność Dyrektora wywołała lawinę pytań radnych. 

Radny Grzegorz Borkowski, który akurat mieszka na terenie planowanych inwestycji 

poinformował, że na obecną chwilę nie można dodzwonić się na infolinię w sprawie zgłoszenia usterki. 

Chciałby, aby to usprawniano. Dyrektor przyznał, że jest pewien problem dodzwonienia się w 

sytuacjach kryzysowych i jest to problem dotkliwy, ale „obsługa infolinii jest po za nami”.  Pojawiła się 

aplikacja, dzięki której można zgłosić usterkę. 

Radny Jerzy Gryc zapytał o fotowoltaikę i nadmiar energii. Chciał dowiedzieć się, czy 

przewidywane są magazyny energii. Dyrektor ucieszył się z tego pytania. Zgodził się, że zaczynają się 

pojawiać problemy.  Ilość fotowoltaiki jest znaczna i nie jesteśmy w stanie odbierać całej energii 

indywidualnych odbiorców, która miała być przeznaczona na ich bieżące potrzeby. Trwają dyskusje i 

prace, jak problem rozwiązać, trzeba by wszystko zmodernizować, a to wiąże się z dużymi kosztami. 

Dobrym pomysłem są magazyny energii. Ale my jako firma nie możemy budować magazynów energii. 

My zajmujemy się dostarczaniem energii.  

Wójt Wiesław Kulesza powiedział, że zdarza się, że mieszkańcy kolonii w naszej gminie przez 

tydzień, dwa nie mają prądu. I nie mają też możliwości zgłoszenia usterki. Czy brak prądu jest 

identyfikowany? Dyrektor odpowiedział, że na obecną chwilę nie jest to technicznie możliwe, żeby 
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każdego indywidualnie zlokalizować. Zdaje sobie sprawę, że jest problem z dodzwonieniem się na 

infolinię, ale usterkę trzeba zgłosić.  

Sołtys wsi Radunin Janusz Warpechowski zgłosił, że linia energetyczna biegnie pod 

drzewami i z tego powodu często są usterki. Dowiadywał się o profilaktyczne ścięcie gałęzi i ponoć nie 

można tego zrobić. Dyrektor odpowiedział, że jeśli gałęzie wrastają, to profilaktycznie trzeba je 

podciąć. Taka sytuacja jest niedopuszczalna.  

Wielu radnych chciało dowiedzieć się, kiedy jest planowana modernizacja w ich wsiach. 

Dyrektor obiecał przesłać długofalowy plan inwestycji do Urzędu Gminy. Przewodniczący 

Wieczysław Gościk podziękował Dyrektorowi za przybycie i odpowiedzi na pytania.  

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego 

w zakresie dróg powiatowych, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie.  

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił 

o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę zmieniająca uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego 

w zakresie dróg powiatowych. 

Głosowało 11 radnych:  

za – 10, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 1, 

nieoddany głos – 1. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała uchwały 

zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu 

na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych, została podjęta. 

(Uchwała Nr XXXVII/322/22 Rady Gminy zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Białostockiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych, stanowi załącznik Nr 9 do 

niniejszego protokołu) 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie zwiększenia pomocy 

finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg 

powiatowych, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie.  

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił 

o przedstawienie opinii komisji. 
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Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie zwiększenia pomocy 

finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg 

powiatowych. 

Głosowało 12 radnych:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

zwiększenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego 

w zakresie dróg powiatowych, została podjęta. 

(Uchwała Nr XXXVII/323/22 Rady Gminy w sprawie zwiększenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu 

na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych, stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2022-2025 wraz z prognozą 

kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2037, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze 

posiedzenie.  

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił 

o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2022-2025 wraz | 

z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2037. 

Głosowało 11 radnych:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2022-2025 

wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2037, została podjęta. 

(Uchwała Nr XXXVII/324/22 Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gródek na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2037, stanowi 

załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu) 
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Ad. 10 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Gródek na 2022 r., radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie, następnie zwrócił 

się do Skarbnika Gminy o omówienie przedmiotowego projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy Marta Popławska powiedziała, że w punkcie pierwszym przedmiotowej 

uchwały dokonano zwiększenia planu dochodów na rok 2022, w związku z zawiadomieniem Ministra 

Finansów z dnia 24 maja o zwiększeniu części oświatowej subwencji ogólnej na rok 2022 o kwotę 

150 636. Kilka dni później, 15 czerwca wpłynęło kolejne zawiadomienie Ministra Finansów, które 

uchyla poprzednią kwotę i przyznaje nową w wysokości 153 110 zł. Wobec powyższego zwiększa się 

plan dochodów budżetu o powyższą kwotę oraz plany finansowe Szkoły Podstawowej w Gródku, 

Przedszkola Samorządowego w Gródku, Urzędu Gminy Gródek w zakresie dotacji udzielonej 

Stowarzyszeniu Załuki nad Supraślą i również aktualizuje się załącznik dotacyjny do uchwały 

budżetowej. Powyższe środki przeznaczone są na regulacje wynagrodzeń nauczycielom  

od miesiąca maja 2022 roku, zgodnie z Rozporządzeniem Ministra Edukacji i Nauki z dnia 13 maja, 

zmieniającym Rozporządzenie w sprawie wysokości minimalnych stawek wynagrodzenia zasadniczego 

nauczycieli. Ponadto, po punkcie 10 objaśnień wprowadza się dodatkowe środki na zadania oświatowe 

związane z kształceniem, wychowaniem i opieką nad dziećmi, uczniami będącymi obywatelami 

Ukrainy. To są środki za miesiąc maj, które wpłynęły na rachunek gminy 20 czerwca. Kwota 24 894 zł 

zwiększyła plan dochodów oraz plany wydatków Szkoły Podstawowej w Gródku, Przedszkola 

Samorządowego w Gródku i Urzędu Gminy Gródek w zakresie dowożenia dzieci oraz w zakresie dotacji 

podmiotowej Stowarzyszenia Załuki nad Supraślą, gdyż tam też uczą się dzieci z Ukrainy. 

W dniu 21 czerwca na rachunek środków Funduszu Pomocy Gminy Gródek wpłynęły środki za 

wykonanie zdjęcia osobie ubiegającej się o nadanie numeru PESEL, w kwocie 64,50 zł oraz za 

czynności polegających na nadaniu numeru PESEL na wniosek, w związku z konfliktem na Ukrainie, 

w kwocie 89,01 zł. O te środki również należało zwiększyć plan dochodów oraz plan wydatków. 

Ponadto, Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Gródku złożył zapotrzebowanie na środki z Funduszu 

Pomocy Społecznej na wypłatę świadczeń pieniężnych każdemu podmiotowi, w szczególności osobie 

fizycznej prowadzącej gospodarstwo domowe, który zapewnia zakwaterowanie i wyżywienie 

obywatelom Ukrainy, to jest w kwocie 40 zł za osobę za dzień oraz są też przewidziane koszty 

obsługi tego zadania - kwota 19 360 zł zwiększy plan dochodów, którą przeznacza się na wydatki 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku na wypłatę powyższych świadczeń. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił 

o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Gródek na 2022 r. 

Głosowało 12 radnych:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Gródek na 2022 r., została podjęta. 
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(Uchwała Nr XXXVII/325/22 Rady Gminy w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2022 r., stanowi załącznik Nr 12 

do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

opłaty targowej na terenie Gminy Gródek, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze 

posiedzenie.  

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił 

o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie opłaty targowej na terenie Gminy Gródek. 

Głosowało 12 radnych:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie opłaty targowej na terenie Gminy Gródek, została podjęta. 

(Uchwała Nr XXXVII/326/22 Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie opłaty targowej na terenie Gminy Gródek, 

stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie przekazania Sołectwu 

Dzierniakowo części mienia należącego do gminy, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze 

posiedzenie i został szczegółowo omówiony na ostatnim wspólnym posiedzeniu komisji.  

Zastępca Wójta Lilia Waraksa, w związku z pytaniem pani Radnej Ratyńskiej, zadanym na 

posiedzeniu wspólnym komisji, powiedziała, że sprawdziliśmy rodzaj gruntów i jest to działka rolna.  

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił 

o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie przekazania Sołectwu 

Dzierniakowo części mienia należącego do gminy. 

Głosowało 12 radnych:  

za – 12 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 
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W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

przekazania Sołectwu Dzierniakowo części mienia należącego do gminy, została podjęta. 

(Uchwała Nr XXXVII/327/22 Rady Gminy w sprawie przekazania Sołectwu Dzierniakowo części mienia należącego do 

gminy, stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie ustalenia górnych stawek 

opłat za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze 

posiedzenie.  

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił 

o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie ustalenia górnych stawek 

opłat za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 

Głosowało 12 radnych:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 1. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie ustalenia 

górnych stawek opłat za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania 

zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych, została podjęta. 

(Uchwała Nr XXXVII/328/22 Rady Gminy w sprawie ustalenia górnych stawek opłat za usługi w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych, stanowi załącznik 

Nr 15 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 14 

Przewodniczący Rady powiedział, że punkt 14 dzisiejszych obrad obejmuje rozpatrzenie 

Raportu z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 

przeciwdziałania narkomanii w 2021 r. Przedmiotowy raport był omawiany na ostatnim wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy Gródek w dniu 22 czerwca bieżącego roku. Radni nie wnieśli 

uwag do przedstawionego raportu w związku z tym, Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk 

stwierdził, że Raport z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w 2021 r., został przyjęty do wiadomości. 

(Raportu z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania 

narkomanii w 2021 r., stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu) 
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Ad. 15 

Radny Grzegorz Borkowski poprosił o podżwirowanie drogi gminnej do Łużan. Niedawno 

była naprawiana, ale znowu tego wymaga. Wójt odpowiedział, że są już podejmowane działania w tym 

kierunku. 

Radny Jerzy Gryc zapytał, czy w zadaszonej wiacie przystanku w Gródku (naprzeciw szkoły) 

będą boczne ściany dla ochrony przed wiatrem i czy będzie podobny przystanek przy kościele. Wójt 

odpowiedział, że usytuowanie przystanku przy kościele tuż obok zakrętu nie jest do końca zgodne z 

przepisami, może trzeba będzie go przenieść i wtedy temat wiaty powróci.  

Radny Andrzej Wysocki postulował ustawienie latarni na ul. Rzemieślniczej. Jedna z nich 

powinna być usytuowana minimum 30 m od bramy tartaku Marka Klebusa (od strony zakładu Piotra 

Szutkiewicza). Wójt przyznał, że trzeba to uwzględnić w przyszłorocznym budżecie. 

Radna Anna Petelska zapytała o możliwość dostarczenia prądu w Waliłach przy wiacie do 

terminu dożynek, które mają odbyć się właśnie w tej wsi. Wójt odpowiedział, że musi się udać, 

ponieważ musi być źródło energii na dożynki. 

Radna Alina Gościk chciała się dowiedzieć, na co konkretnie zostaną wydane pieniądze 

przeznaczone na remont budynku gródeckiego ośrodka zdrowia. Wójt odpowiedział, że panie doktor 

zasugerowały prace remontowe wewnątrz typu szpachlowanie, malowanie.  

Przewodniczący Wieczysław Gościk zgłosił, że na ul. Chodkiewiczów w jednym miejscu 

coraz bardziej zapada się asfalt. Postulował, że trzeba coś z tym zrobić. Wójt obiecał zająć się sprawą. 

Przewodniczący dodał, że za jego pośrednictwem Sołtys z Królowego Stojła Lilia Tomaszewska chciała 

podziękować za piękny remont drogi.  

Radna Dorota Popławska przeczytała pismo od mieszkańców ul. Polnej w sprawie naprawy 

studzienek, które są zalewane podczas deszczu. Stanowi to ogromny problem, ponieważ woda zalega 

na długim odcinku ul. Polnej przy cmentarzu. Pismo zostało dostarczone do Urzędu Gminy, ale brak 

jest reakcji. Radna poprosiła o natychmiastowe rozwiązanie problemu.  Wójt przyznał, że podobne 

problemy są jeszcze w kilku innych miejscach –m.in. na ul. Leśnej, Sportowej, Chodkiewiczów. Te 

studzienki chłonne nie zdają egzaminów, naprawa tych miejsc to są spore inwestycje, ale wiemy, że 

trzeba znaleźć środki na ich naprawę. Radna Dorota Popławska zaproponowała, żeby do momentu 

rozwiązania problemu wybierać wodę w zalegających miejscach. 

Radna Grażyna Kubiak zapytała, czy będą przystanki od ronda do Arhelana. Chciała się 

również dowiedzieć, gdzie w tym roku odbędzie się Siabrouska Biasieda. Wójt odpowiedział, że 

przystanki na Polnej zostały zbudowane zgodnie z projektem. Nie są użytkowe w tej chwili, ale można 

tam zorganizować autobusowe kursy, tym bardziej, że mieszkańcy ulic Polnej i Michałowskiej zgłaszali 

już takie wnioski.  Na drugie pytanie odpowiedziała Dyrektorka GCK w Gródku Magdalena Łotysz. 

Impreza odbędzie się nie w Boryku, tylko w amfiteatrze nad zalewem w Zarzeczanach, ponieważ 

„bardziej od atmosfery zależy mi na bezpieczeństwie uczestników. Wiata i scena nie nadają się już do 

użytku. Jestem za tym, żeby wrócić z imprezą do Boryku, ale jeszcze czekamy na plan 

zagospodarowania przestrzennego. Procedury zamiany terenu trochę potrwają.” Wójt dodał, że 

niedługo doczekamy się momentu budowy leśnej opery. I będziemy organizować tam imprezy.  

 

Ad. 16 

Sołtys Dzierniakowa Halina Gogiel chciała się dowiedzieć, czy podjęte zostały kroki 

w sprawie drogi z Gródka do Dzierniakowa. Wójt odpowiedział, że przecież 2 tygodnie temu odbyła się 

rozmowa na ten temat. Starosta powiedział, że na przełomie roku postara się wygospodarować się środki 

na projekt drogi. A na razie będzie musiało wystarczyć podsypanie drogi. 
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Radna Anna Pelska podziękowała za naprawienie drogi w Waliłach-Dworze.  

Sołtys Iwona Przezdemska chciała się dowiedzieć, czy będą podejmowane działania w 

sprawie starego mostu w Królowym Moście, może przynajmniej da się wstawić jakieś zabezpieczenia.  

Wójt zgodził się, że stan mostu wymaga naprawy. 

Dyrektorka GCK w Gródku Magdalena Łotysz zaprosiła obecnych na „Kupalnoczkę”  

w dnniu25 czerwca oraz na wszystkie letnie imprezy organizowane przez dom kultury. Wspomniała, że 

w ramach inicjatyw lokalnych wpłynęło 11 wniosków. Ucieszyła się z ich różnorodności.  

Sołtys Borek Halina Lisowska poprosiła o podżwirowanie drogi w okolicach Kondycji 

do Borek oraz o rozwiązanie problemu z kałużą na drodze we wsi.  

 

Ad. 17 

Przewodniczący Rady poinformował, iż radni nie zgłosili uwag ani uzupełnień do udostępnionego 

na stole protokolanta protokołu z XXXVI Sesji Rady Gminy Gródek. W związku z powyższym, poddał 

pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

Głosowało 10 radnych:  

za – 10, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0, 

nieoddany głos – 1. 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół 

z XXXVI Sesji Rady Gminy został przyjęty, a następnie zostanie podpisany. 

 

Ad. 20 

Przewodniczący Rady oznajmił, że porządek obrad XXXVII Sesji Rady Gminy został 

zrealizowany. Wobec wyczerpania porządku obrad podziękował radnym oraz wszystkim uczestnikom 

sesji, a następnie zamknął obrady stwierdzając „Zamykam obrady XXXVII Sesji Rady Gminy Gródek”. 

 

Integralną część protokołu stanowią załączniki wymienione poniżej: 

1. Projekt porządku obrad; 

2. Lista obecności radnych; 

3. Lista obecności zaproszonych gości; 

4. Lista obecności sołtysów; 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym; 

6. Uchwała Nr XXXVII/319/22 Rady Gminy Gródek w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Gródek wotum zaufania; 

7. Uchwała Nr XXXVII/320/22 Rady Gminy Gródek w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Gródek  

za 2021 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Gródek za 2021 r.; 

8. Uchwała Nr XXXVII/321/22 Rady Gminy Gródek w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Gródek absolutorium  

za 2021 rok; 

9. Uchwała Nr XXXVII/322/22 Rady Gminy Gródek zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych;  

10. Uchwała Nr XXXVII/323/22 Rady Gminy Gródek w sprawie zwiększenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu 

na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych; 
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11. Uchwała Nr XXXVII/324/22 Rady Gminy Gródek w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-

2037; 

12. Uchwała Nr XXXVII/325/22 Rady Gminy Gródek w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2022 r.; 

13. Uchwała Nr XXXVII/326/22 Rady Gminy Gródek w sprawie zmiany uchwały w sprawie opłaty targowej na terenie Gminy 

Gródek; 

14. Uchwała Nr XXXVII/327/22 Rady Gminy Gródek w sprawie przekazania Sołectwu Dzierniakowo części mienia 

należącego do gminy; 

15. Uchwała Nr XXXVII/328/22 Rady Gminy Gródek w sprawie ustalenia górnych stawek opłat za usługi w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych; 

16. Raport z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania 

narkomanii w 2021 r. 

17. Imienny wykaz głosowań przez radnych; 

18. Potwierdzenie odbioru materiałów na XXXVII Sesję Rady Gminę Gródek; 

19. Nagranie z obrad XXXVII Sesji Rady Gminy Gródek. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

           Przewodniczący Rady  

    

 

                 Wieczysław Gościk            

                 Protokołowała 

   

    Młodszy referent Kamila Cyuńczyk 


